
Volgens de inschrijvingsgegevens wordt in de Letterboom het maximaal aantal leerlingen 
overschreden. Eveneens zijn er wachtlijsten voor de klassen waar de maxima reeds behaald zijn. 

Het is echt niet goed dat het schoolbestuur de regels niet volgt. Er waren in Ottenburg al meer 
leerlingen dan waar de school op voorzien was. 

Wanneer nu de maxima nog eens overschreden worden zal de kwaliteit van het onderwijs hier zeker 
onder lijden. Probeer maar eens zindelijkheidstraining te geven aan 28 pagadders op 4 toiletjes. 
Respect voor de leerkrachten.

Hoe zit het met de veiligheid? Is deze nog wel gewaarborgd?  

Met N-VA hebben we in het voorjaar een voorstel ingediend om een aanmeldingsprocedure in te 
voeren. Kinderen die binnen een bepaalde cirkel rond de school wonen zouden voorrang krijgen. De 
inwoners van Ottenburg waren dan zeker geweest van een plaatsje voor hun oogappel.

Ons voorstel werd weggestemd in de gemeenteraad. 

We gaan dit voorstel opnieuw indienen zodat er een structurele oplossing komt voor de school in 
Ottenburg. 
Aangezien we met de N-VA geen meerderheid hebben in de gemeenteraad rekenen we op alle 
andere partijen om deze keer wel ons voorstel te steunen.

Laten we met alle partijen de handen in elkaar slaan en een aanmeldingsprocedure invoeren.

Het bestuur van N-VA Huldenberg

Meer op http://huldenberg.n-va.be en op            https://www.facebook.com/NVAHuldenberg

De Letterboom Ottenburg overschrijdt 
maximum aantal leerlingen per klas!
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